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Grenscriminaliteit regio Kortrijk.

meer p. 2

EVER

Minister Binnenlandse Zaken bezoekt Kortrijk.

In het kader van de
grensoverschrijdende criminaliteit
werd de Vice-Eerste minister, tevens
minister van Binnenlandse Zaken,
Joëlle Milquet, donderdag 10 mei in
Veltwezelt verwacht maar de minister
had andere bezigheden, dat bezoek zou
nu volgende week plaatsvinden.
De laatste weken werden in de regio
Kortrijk verschillende gewelddadige
overvallen gepleegd en vandaag trok
Joëlle Milquet naar Kortrijk waar ze,
onder begeleiding van twee “motards”
van de politie, toch een half uur te
laat arriveerde.

De minister werd onder begeleiding van twee motards naar het Kortrijks stadhuis geloodst

Niet alleen
Kortrijk.
Naar aanleiding van de
escalatie van inbraken en
ramkraken in de regio,
maar wellicht ook om in de
aanloop naar de
verkiezingen te scoren,
nodigde de Kortrijkse
burgemeester, Stefaan De
Clerck, de minister van
Binnenlandse zaken uit
naar Kortrijk. Van dat
bezoek werd gebruik
gemaakt om samen met
betrokken bestuurlijke,
gerechtelijke en politionele
autoriteiten te overleggen,
dat gebeurde vandaag in

eerste instantie in de
nieuwe -veel te kleine-
schepenzaal van het
stadhuis van Kortrijk. In
feite een korte  tussenstop
want  na een kort overleg
op het stadhuis verplaatste
het gezelschap zich naar het
President Kennedypark voor
een ietwat grotere
bespreking over de
regionale
veiligheidsproblematiek.
Daar werd het politieke
CD&V / CDH gezelschap nog
versterkt met de
provinciegouverneur Carl
Decaluwé -CD&V-. Maar de
problemen stellen zich niet
alleen in Kortrijk.

foto EVER
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van p. 1

foto EVER

meer p. 3

Overleg in sneltempo in de nieuwe  te kleine schepenzaal van het Kortrijkse stadhuis

Franstalig?
Veiligheid I
Schepenen en enkele
fotografen waren op
tijd toegekomen, de
minister werd tegen
twee uur verwacht
maar het werd een
half uur later. Al
meteen bij het
uitstappen, zowat op
de straat, stelde
burgemeester  Stefaan
De Clerck enkele
schepenen voor aan
de minister, waarom
dat zonodig in het
Frans moest,
begrijpen we niet. Ligt
Kortrijk dan in
Franstalig gebied? Is De
Clerck 1302 vergeten?
Frappant is ook dat de
minister nog maar amper
uit haar BMW was gestapt
of burgemeester Stefaan De
Clerck begon al meteen,
zelfs vanaf de openbare
weg, de eerste schepen aan
de minister voor te stellen
terwijl de auto van de
minister de doorgang van
het verkeer belemmerde!
Stefaan De Clerck -CD&V-,
moet zich duidelijk niets
aantrekken van veiligheid,
terwijl hij als politicus, die
anderen de wetten spelt,
een voorbeeldfunctie heeft.
Ook een cameraman was al
meteen vanaf de openbare
weg aan het filmen,
uiteraard zonder fluovest.

Trouwpartij.
Na de eerste begroeting op
de openbare weg werd het
gemeentehuis betreden
waar een trouwpartij aan de
gang was waarvan de
partijen zich nog in de
inkomhal bevonden. De

De minister was maar goed en wel uitgestapt of de eerste
schepenen werden, nota bene vanaf de openbare weg, al
voorgesteld, er was geen enkele beveiliging aangebracht. De
motards waren na het afleveren van de “marchandise” ook meteen
weg. Veiligheid is in Kortrijk zeker niet het sterkste punt.

minister, die al een half uur
te laat was, kwam te
midden de bruiloftgasten
terecht, het werd nog even

Bij het binnenkomen van het stadhuis kwam de minister in een trouwpartij terecht
wat nogmaals voor vertraging van de agenda zorgde, het behoorde waarschijnlijk
tot het politiek scenario van de Kortrijkse burgemeester.

een gezellig onderonsje.
Het leek erop dat de
burgemeester en showman
van formaat, het allemaal

reuze gezellig vond
maar dat het vooral in
zijn politieke kraam van
pas kwam, ofwel is het
een gebrek aan
organisatie om de
minister via die ingang
binnen te loodsen.

Overleg.
Na het onverwachte
intermezzo met de
trouwpartij werd, met
driekwartier vertraging,
het overleg in de
nieuwe schepenzaal
gestart waarbij geen
pers aanwezig mocht
zijn. Bij dit overleg
werd de burgemeester,
de minister, de
korpschef van de lokale
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van p. 2
politie, de
Procureur
des Konings

en de ambtenaar
Gemeentelijke
Administratieve sancties
-GAS- betrokken. Die laatste
had  volgens Morsum
Magnificat tijdens deze
samenkomst al minstens drie
keer kunnen optreden!

Criminaliteit.
De reden van het bezoek van
de minister aan Kortrijk heeft
alles te maken met de

stijgende criminaliteit in de
grensstreken, dus in
Kortrijk, maar óók elders.
Dergelijke individuele
bezoekjes zijn in feite niet
nodig, maatregelen
bespreken kan ook op het
kabinet van de minister,
maar in dit land zijn
politieke motieven altijd
aanwezig, ergo, politici
geven op de koop toe, zelfs
aan criminelen die in de
gevangenis zitten, een
verblijfsvergunning!

Regionale
-veiligheid-
problematiek.
Na het blitzoverleg in het
gemeentehuis te Kortrijk
werd koers gezet naar het
President Kennedypark,
meer bepaald naar de zaal
van de Intercommunale
Leiedal. Daar werd een
bespreking “regionale
veiligheidsproblematiek”
gehouden. Daarbij waren

aanwezig ; de minister, de
burgemeesters,korpschefs,
Procureurs des Konings, -
Dirco’s -Directeur
coördinator- en Dirjud’s
-gerechtelijk Directeur- van
de grensstreek Ieper,
Veurne, Poperinge,
Roeselare en Kortrijk. Die
vergadering werd ingeleid
door de federale Procureur
Delmulle, ook de
gouverneur van West-
Vlaanderen Carl Decaluwé,
was daarbij aanwezig.

1. Acties van
de bestuurlijke
politie

° De lokale zonale
politiepatrouilles worden
versterkt.

° De federale directeur-
coördinator van Kortrijk zal
instaan voor de algemene
coördinatie tussen de lokale
en de federale politie.

°  Het CIK -Interventiekorps-
West-Vlaanderen zal samen
met het CIK Henegouwen de
lokale politie verder blijven
versterken met 2 tot 3 extra
patrouilles, ook tijdens de
nacht. Extra uren zullen
toegestaan worden aan de
federale politie.

Extra
aspiranten.
De minister kondigde
vandaag aan dat er jaarlijks
een structurele verhoging
komt van 100 aspiranten,
vooral  ten voordele van de
lokale politiezones in
Vlaanderen en Wallonië.
Voorgaande bovenop de
duizend die in het verleden
jaarlijks werden
aangeworven.  Deze
maatregel moet met de tijd
een oplossing bieden aan de
structurele onderbezetting
die  te wijten is aan het feit
dat in de afgelopen jaren om
budgettaire redenen
onvoldoende mensen werden
gerekruteerd.

Meer extra’s en
ondersteuningen.
Het Gespecialiseerd
Interventieteam uit de
Algemene Reserve in Brussel
zal op geregelde tijdstippen

steun blijven leveren. Deze
arrestatieploegen zijn
uitgerust en getraind in
aanhoudingen op
heterdaad.
Extra uren zullen
toegestaan worden aan de
federale politie.

° De helikopter van de
federale politie kan, indien
nodig, uitrukken en
ondersteuning geven.

° Het aantal VILLARAM-
acties wordt opgedreven.
Tot op heden werden reeds
17 van deze
gecoördineerde acties
georganiseerd die de
klemtoon leggen op
ontrading enerzijds en
aanhoudingen op heterdaad
anderzijds.

° De federale wegpolitie zal
ondersteuning geven op de
autosnelwegen in het
algemeen en op de E17 en
de E 403 in het bijzonder.

° Van zodra de federale
reserve wordt versterkt
-voorzien vanaf juni 2012-,
zal het CIK West-
Vlaanderen zich
hoofdzakelijk kunnen
toeleggen op hun regio.

2. Acties van de
gerechtelijke
politie.

° Het federaal parket
coördineert de gerechtelijke
opsporingen in nauwe
samenwerking met de
lokale parketten, de lokale
gerechtelijke directeurs en
de lokale politie. Reeds in
april 2012 werd beslist tot
een intensieve
samenwerking tussen de
grensparketten van Ieper,

Kortrijk en Doornik met het
federaal parket en de
gerechtelijke autoriteiten
van het Franse Rijsel.
Hierbij konden ze rekenen
op bijstand van de CGSU
-Directie van de speciale
eenheden-.

° De gerechtelijke directeur
van Ieper staat in voor de
operationele gerechtelijke
coördinatie.

3. Communicatie
en coördinatie.

Het Centrum voor Politie-
en Douanesamenwerking
-CCPD-, opgericht in 2002,
staat in voor de ‘in real
time’ informatie uitwisseling
en de praktische
samenwerking tussen de
Belgische en de Franse
politiediensten. In het CCPD
werken de Franse nationale
politie en de Belgische
federale politie samen in
hetzelfde gebouw. Ze
beluisteren ondermeer de
radiocommunicaties en
wisselen
nummerplaatgegevens uit.
In overleg met de Franse
autoriteiten zal de minister
overleggen om de interface
tussen de
radiocommunicatie-
systemen te verbeteren
-comptabiliteit/koppeling
van de
communicatienetwerken-

4. Overal
A.N.P.R.

Het plaatsen van
intelligente camera’s met
nummerplaatherkenning
langs belangrijke
invalswegen en snelwegen
zal verhoogd worden.

De Minister zal, in overleg
met de provinciegouverneur
van West-Vlaanderen,
nagaan of de plaatsing van
ANPR-camera’s -'Automatic
Number Plate Recognition'-
opportuun kunnen zijn. De
camera's lezen de
nummerplaat van alle
voorbijrijdende voertuigen
en vergelijken deze
automatisch met de
algemene nationale
gegevensbank -ANG-. De
ANPR-camera's geven een
alarmmelding als een
geseinde nummerplaat
wordt gedetecteerd. De
minister zal nog deze
maand overleggen met de
gewestministers en de
gouverneurs om de
cofinanciering van
intelligente camera’s langs
belangrijke
gewestinvalswegen en grote
grenssteden, te bekijken.

5. Inbraak
en preventie.

Uit cijfers die de federale
politie vandaag bekend
maakte blijkt dat in 2011 in
69.116 woningen in ons
land werd ingebroken. Dat
is een stijging van 9,12%
ten opzichte van 2010.
Niettegenstaande de strijd
tegen woninginbraken
opnieuw als prioriteit is
opgenomen in het Nationaal
Veiligheidsplan 2012-2015,
wil de minister nog
bijkomende maatregelen
nemen om deze forse
stijging een halt toe te
roepen. Meer concreet gaat
het om volgende
maatregelen :

De bijkomende maatregelen.

 meer p. 4

Teksten van het Ministerie Binnenlandse Zaken
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van p. 3
6. Frankrijk.

De minister voorziet een
verbetering van de
samenwerking met de
Franse autoriteiten, een
wetsvoorstel die de wet
over de werking van de
politie aanpast, wordt
ingediend -verduidelijken en
homogeniseren van de
mogelijkheden van de
buitenlandse agenten op
Belgisch grondgebied-,
alsook een Koninklijk besluit
en een ministerieel besluit
-onder meer inzake
wapendracht van
buitenlandse agenten op
Belgisch grondgebied-
Op die manier wordt de
interventie van Franse
politieagenten op Belgisch
grondgebied eenvoudiger.
Rondtrekkende
dadergroepen stoppen niet
aan de landsgrenzen en het
fenomeen dient dus
internationaal te worden
aangepakt.
Minister Milquet bevestigt
dat ze binnenkort een
onderhoud zal hebben met
haar Franse collega omtrent

° De
minister
heeft aan de

Federale Overheidsdienst
Binnenlandse Zaken de
opdracht gegeven om, in
overleg met de lokale
diensten voor
criminaliteitspreventie,
nieuwe
beveiligingsmethodes te
vinden en te promoten
waardoor inbraak kan
worden ontmoedigd of de
pakkans verhoogd.

° Ook de federale politie
investeert sterk in de
beeldvorming van
woninginbraken. Enkel als
ze voldoende inzicht hebben
in het fenomeen en de
criminele werkmethoden,
het profiel van de daders
kennen en hun afkomst
achterhalen is er een
efficiënte aanpak mogelijk.
Zo is er onder andere het
project van de
daderbevraging: bij
veroordeelde criminelen
wordt gepolst naar hun
motieven, modus
operandi,…

de bevoegdheden van de
Belgische en de Franse
politie om een betere,
doeltreffendere en diepere
samenwerking tot stand te
laten komen. Ze wil hierbij
de grensoverschrijdende
achtervolgingen en het
interpellatierecht, de
wapendracht en  de
interface tussen de
radiocommunicatiesystemen
bespreken.

Europees
niveau.
Er zijn al verschillende
-Europese- inspanningen
geleverd om dit probleem
gezamenlijk aan te pakken.
In België sluit het federaal
parket bijvoorbeeld
akkoorden af met de landen
van herkomst van
dadergroepen, om samen te
werken in grote
gerechtelijke onderzoeken
en om informatie uit te
wisselen. Ons land is sinds
het Europese
voorzitterschap in 2010
piloot van een Europees
project inzake
rondtrekkende

dadergroepen. Het project
EMPACT Mobilised Organised
Crime Groups bestaat erin
om een Europees actieplan
uit te werken dat als doel
heeft de algemene
slagkracht van
georganiseerde
rondtrekkende dadergroepen
te verminderen en het
ontplooien van criminele
activiteiten te bemoeilijken.
De bedoeling is om te komen
tot een selectie van de
meest bedreigende
groeperingen om die dan
actief te bestrijden in
samenwerking met alle
betrokken partners.

NVDR.
Over de radiocommunicatie
is er ondermeer ook voor het
P2000 systeem uit
Nederland, nog nooit een
oplossing gevonden. Puur
technisch gezien is het
mogelijk, maar de centen
ontbreken ook hier weer.
Bovendien zijn die systemen
nog steeds te kraken -lees
het in MM- waarvan
criminelen -en journalisten-
gebruik kunnen maken.

  Woninginbraken in kaart
Teksten van de federale politie DGJ

Federale politie - Brussel 11/05/2012.:
Criminelen hebben vorig jaar in 69.568 woningen in ons land ingebroken. Dat is een stijging van
bijna 10 procent ten opzichte van 2010 en opnieuw bijna even veel als rond de eeuwwisseling,
toen jaarlijks ongeveer 70.000 woninginbraken plaatsvonden. De federale politie pleit ervoor
het fenomeen en de criminelen scherper en creatief aan te pakken en dit in nauw overleg met
alle betrokken partners en overheden. De strijd tegen de woninginbraken is ook opnieuw een
prioriteit in het Nationaal Veiligheidsplan 2012-2015.

tabel FGP

De cijfers zijn in het hele land fel beginnen stijgen vanaf september 2011 en de eerste tendensen van 2012
bevestigen deze toename. De stijgingen zijn vooral uitgesproken in arrondissementen waar er voorheen
relatief minder inbraken plaatsvonden.

Traditioneel.
Federale politie :
De meeste feiten vinden
traditioneel plaats in de
arrondissementen
Brussel, Antwerpen,
Luik, Charleroi en Asse.
De arrondissementen
Eupen, Ieper en Veurne
zijn het minst getroffen.
Brussel blijft, als
hoofdstad, de
twijfelachtige eer hebben
om de lijst aan te

voeren.  In 24
arrondissementen steeg
het aantal
woninginbraken in 2011.
Enkel in het Brussels
Hoofdstedelijk Gewest,
Antwerpen, Bergen en
Eupen is er een daling op
te merken. Nochtans
deed de politie heel wat
inspanningen. In 2011
zijn ruim 350
dadergroepen
geïdentificeerd door de
lokale en federale politie.

Dat betekent dat op die
manier werd
voorkomen dat duizenden
Belgen het slachtoffer
werden van inbrekers.

NVDR.
Als Brussel op alle fronten
een groot probleem is en
blijft, dan moet men daaruit
politieke conclusies durven
trekken. Brussel is ook op
het vlak van de rekrutering
een probleem. Hoe lang zal
het nog duren vooraleer de

Brusselse baronieën van hun
voetstuk vallen en de
politiezones één worden?.
Onze vraag is “Wil de politiek
de situatie in Brussel wel
veranderen ?”. Uit de cijfers
van de federale politie blijkt
dat Veurne eigenlijk geen
prioritair gebied zou moeten

meer  p.5
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Charles Picqué “tradioneel de macht behouden?” hier
koeltjes in gesprek met de commissaris- generaal ..

zijn maar dat dáár vandaag
de aandacht naartoe gaat.
Zou men dan niet veel beter
de nadruk leggen op Brussel
leggen of zijn ze bang van
politieke krokodillen à la
Charles Picqué?

Donkere
maanden.
Federale politie:
De meeste
woninginbraken vinden
plaats in de gekende
“donkere maanden”
-oktober tot maart-, met
uitschieters in november
en december 2011.
Inbrekers komen
procentueel
het vaakst langs op

vrijdag- en
zaterdagavond tussen 17
en 23 uur. Tijdens de
weekdagen is in de
namiddag het risico het
grootst. Bij vier op de
tien inbraken worden
juwelen en geld gestolen.
Daarna volgen
computermateriaal,
multimedia, uurwerken en
lederwaren.

NVDR.
De vraag die wij ons in
enkele dossiers stellen gaat
over de onderzoeken die na
feiten worden gevoerd.
Morsum Magnificat heeft
-o.a. in Genk- weet van
feiten waarbij het door het
slachtoffer niet

Dia federale politie

geapprecieerd werd dat wij
vragen zijn komen  stellen.
Waarom?
Het zou wel eens kunnen
zijn dat het slachtoffer van
de gouddiefstal met geweld
de verzekeraar wilde
oplichten en pottenkijkers
als Morsum Magnificat
liever niet in de buurt
heeft. Bovendien is bekend
dat 85% van de Belgen
fraudeert, er moeten dus
bij de politie óók fraudeurs
zitten die het mogelijk met
de criminelen op een
akkoordje gooien waardoor
zaken nooit opgelost
geraken.

De oorzaken.
De federale politie:
Ondanks de talrijke
inspanningen en de
gerichte aanpak van het
fenomeen zijn de
cijfers dus negatief. Het
aantal woninginbraken
-70.000- benadert opnieuw
het cijfer van  de
eeuwwisseling.
De federale politie ziet
meerdere mogelijke
verklaringen voor de
toename van het aantal
woninginbraken:

1. De economische crisis
waardoor criminelen
redeneren vanuit het
kosten-batenprincipe.
Welke risico neemt de
crimineel en wat is zijn
mogelijke opbrengst? De
scherpe economische crisis
en de daarmee gepaard
gaande financiële
problemen van velen zorgt
voor een toename

van de bereidheid om voor
minder verhoopte opbrengst
toch criminele feiten te
plegen.
NVDR.
De federale politie heeft
wijselijk geen verbanden
gelegd met feiten gepleegd
door “nieuwe Belgen” of
vreemdelingen die hier met
open armen worden
binnengehaald, al dan niet
onder het mom van de
gezinshereniging en allerlei
achterpoortjes waardoor
deze immigranten in de
criminaliteit terecht komen.

2. Een Europa zonder
grenzen waardoor het
fenomeen van de
rondtrekkende
dadergroepen bij
uitstek een internationaal
fenomeen is. Door het
openzetten van de grenzen
binnen de Europese Unie en
het versoepelen van de
visumplicht verblijven de
leden van dadergroepen
legaal in ons land. Daardoor
integreren ze in een
bestaande gemeenschap en
zijn ze minder zichtbaar
voor de politiediensten.
Veelplegers worden actiever
omdat ze, bijvoorbeeld als
minderjarigen, nog te vaak
door de mazen van het net
glippen.

3.Criminelen worden
slimmer en leren hoe de
politiediensten tegen hen
strijden. Zo levert

meer p. 6
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bijvoorbeeld het
telefonieonderzoek, in het
kader van de rondtrekkers,
minder resultaat op dan
vroeger.  De strijd tegen
woninginbraken is opnieuw
een van de prioriteiten van
het Nationale
Veiligheidsplan 2012-2015.
Op dit moment wordt
hierrond een programma
uitgewerkt  tot 2015 de
aanpak zal bepalen. De
politie zal daar, net als de
partners en overheden, een
belangrijke rol in spelen.
NVDR.
We stellen ons nog steeds
verschillende  vragen :
Waar blijft , in het kader
van de Europese
samenwerking, het lang
aangekondigde
politiezakboekje  en het
versterken van het team
van wijkagenten ? Hoever
staat het met de
meldingsplicht van
straathoekwerkers en
andere sociaal werkers,
ondermeer uit de OCMW’s ?
Beroepsgeheim een
hefboom of een
hulpmiddel ? Het moet
blijken dat in sociale wijken
al vroeg gratis drugs
worden verdeeld om de
kinderen verslaafd te
maken. Tenslotte is er ook
de rem op de
gerapporteerde
criminaliteit.
Burgemeesters willen zo
weinig mogelijk PV’s want
dat is nefast voor de
politieke goednieuwsshow.

Dia federale politie

In de marge van Morsum Magnificat.
Vanzelfsprekende macht en het vanzelfsprekend misbruik ervan-sic-

Inname
openbaar
domein.
Bij de aankomst van
minister Joëlle Milquet hield
de BMW waarmee de
minister naar het Kortrijks
stadhuis werd gebracht halt
vóór het gemeentehuis, dat
was niet alleen om uit te
stappen. Na het uitstappen
verscheen ook meteen
burgemeester Stefaan De
Clerck en vanaf de
openbare weg werd meteen
ook het moment gestart
met de voorstelling van de
Kortrijkse schepenen. De Erik Verbeeck 

auto van de minister bleef
nog even staan, maar
zelfs toen die vertrokken
was, werd nog een deeltje
van de al smalle straat,
voor de gelegenheid
ingenomen. Hoe dan ook
hoort dat niet, er was
daar ook geen zebrapad.
Kortom, de burgemeester
negeert daar de wettelijke
voorschriften -inname
openbaar domein-.
Bovendien was de stoep
daar breed genoeg zodat
de burgemeester zijn
eerste speeches -in het
Frans !!- gemakkelijk op
die stoep had kunnen
geven.

Arbeidsveiligheid.
Vlak vóórdat het overleg
in de nieuwe schepenzaal
zou plaats vinden, werden
daar -en elders aan het
gemeentehuis-, de ramen
gewassen. Volgens de
veiligheidsvoorschriften
mogen de glazenwassers
zich niet zonder PBM op
de vensterbank begeven,
zij moeten zich door
middel van een harnas
met leeflijn beveiligen
tegen vallen. De eigenaar
van het gebouw moet aan
de ramen bevestigingen
voorzien waaraan de
arbeider zijn leeflijn kan
bevestigen. In Kortrijk is
dat allemaal niet nodig
-zie foto-. Dat er
verschillende ambtenaren
rondlopen die daarvoor
geen oog hebben, is
andermaal tekenend, zij
die het voorbeeld moeten
geven vegen duidelijk ook
hun broek aan de wet.

Vervoer naar
Kennedypark.
Voor het tweede gedeelte
van de persactiviteiten
verplaatste het
gezelschap zich naar het
Kennedypark. Aangezien
wij met het openbaar
vervoer naar Kortrijk
reisden, hebben wij twee
keer aan Tom Delmotte
gevraagd of de stad
Kortrijk, één of ander
transport had voorzien,
maar daarop heeft
Delmotte niet eens
geantwoord. Wij hielden
het na het eerste deel dan
ook voor bekeken. Macht
hebben ze om te
misbruiken.

Erik Verbeeck 


